EE-499 SENIOR DESIGN PROJECT (SDP) مقرر مشروع التصميم للخريجين (SDP)

FALL-2021/22 INTAKE – SIGNUP FORM

خريف -2021/22 - استمارة التسجيل

UNIVERSITY ID:	NAME:	
	^	

EE-499 Senior Design Project is not just a course but a rigorous activity involving several components and other people. Therefore, it is important that you fully understand the process and agree to the terms and conditions governing this whole activity.

EE-499 مشروع التصميم للخريجين ليس مجرد مقرر دراسي فقط، ولكنه نشاط صارم يشمل عدة مكونات، ويشترك فيه عدة أشخاص. لذلك؛ فإنَّ من المهم أن تفهم الإجراءات تمامًا، وأن توافق على الشروط والأحكام التي تحكم هذا النشاط بأكمله.

Please check all the boxes after carefully reading through the complete form.

يُرجى ملء جميع المربعات المقابلة للعبارات في النموذج التالي بعد قراءتها بعناية

1.	I have read the First Day Material and agree to read it once again and understand it fully.	لقد قرأت مهام اليوم الأول وأوافق على قراءتها مرة أخرى وفهمها بالكامل.	.1
2.	I have understood all the rules, regulations, terms and conditions outlined in the First Day Material, and agree to observe and abide by all of them. If I fail to do so at any stage during the whole course, I will be ready to bear the consequences, whatsoever.	لقد فهمت جميع القواعد واللوائح والشروط والأحكام الموضحة في مهام اليوم الأول ، وأوافق على التنبه لها جميعًا والالتزام بها. وإذا لم أقم بذلك في أي مرحلة خلال زمن المقرر هذا بأكمله، فأنا مستعد لتحمل العواقب المترتبة على ذلك مهما كانت.	
3.	I understand that my acceptance in Term-1 is governed by some conditions and requirements (as spelled out in the First Day Material and in this Signup Form); if I fail to fulfill any of these, I will no more be eligible to continue and will apply for EE-499 afresh.	أدرك أن قبولي في الفصل-1 محكوم ببعض الشروط والمتطلبات (كما هو موضح في مهام اليوم الأول، وفي نموذج التسجيل هذا)، وإذا فشلت في تحقيق أي من هذه الشروط والمتطلبات، فلن أكون مؤهلاً بعدها للمتابعة، وسأقدم طلبًا للانضمام للمقرر 499-EE من جديد.	.3

	I fully understand the pre-requisite conditions for promotion to Term-2 (actual EE-499 registration) and a "zero tolerance" policy about them. I also understand that failing in fulfillment of any of these requirements will automatically disqualify me irrespective of my performance in Term-1.	أفهم تمامًا: اشتراط اجتياز المتطلبات السابقة للمقرر EE499 المؤهلة للترقية إلى الفصل-2 (التسجيل الفعلي 499)، وأنه لا يمكن تجاوز الشروط بأي حال من الأحوال، كما أدرك أيضًا أن الرسوب أو عدم اجتياز أيً من المتطلبات سيؤدي تلقائيًا إلى استبعادي من المقرر بغض النظر عن أدائي في الفصل-1.	
5.	I also promise to immediately inform my advisor/SDP committee about any changes in my plan of study that may (will) lead to a non-fulfillment of any of the pre-requisites.	أتعهد أيضًا بالمبادرة إلى إبلاغ مستشار مشروعي في لجنة SDP فور حدوث أي تغييرات في خطة دراستي، مما قد يؤدي إلى عدم استيفاء أيِّ من المتطلبات السابقة للمقرر EE499.	
6.	I will remain respectful and accommodating to all the concerned parties; my teammates, advisor, customer, coordinator(s), examiners and evaluators etc. In case of any unacceptable attitude/behavior at any stage, I will accept all the punishments and bear the consequences.	سأتعامل باحترام وتسامح مع ذوي العلاقة جميعًا -زملائي في الفريق والمستشار والعميل والمنسق (أو المنسقين) والممتحنين والمقيِّمين وغيرهم-، وفي حال حدوث أي سلوك من قِبلي منافٍ للعرف والأنظمة فسأقبل جميع العواقب وأتحمل العقوبات المترتبة على ذلك.)
7.	I agree to do all the tasks assigned by my advisor and/or team leader honestly and will put in my best efforts to accomplish them.	أوافق على القيام بجميع المهام الموكلة إليَّ من قِبل مستشار المشروع / أو قائد الفريق بأمانة، وسأبذل قصارى جهدي لإنجاز ها.	
8.	I agree to honestly do all the components of the course individually and with my teammates, and at no stage I will try to deceive and/or cheat.	أوافق على أداء جميع مكونات هذا المقرر بصدق وأمانة -سواء المهام الفردية أوتلك التي مع زملائي في الفريق-، ولن أقوم في أي مرحلة بالخداع و/ أو الغش.	
9.	I fully understand that cheating is totally unacceptable. In case of cheating in any form, shape and size, and/or unethical attitude/behavior, I will accept all the punishments and bear consequences.	أعلم تمامًا أن الغش أمر غير مقبول بتاتًا، وفي حال الغش بأي شكلٍ أوحجم و/ أو القيام بسلوكٍ غير أخلاقي، فسأقبل جميع العواقب وأتحمل العقوبات المترتبة على ذلك.	
10	I agree to fully understand the meanings of "Plagiarism" and "Unethical Intellectual Property Practices" and will always avoid them while consulting different resources.	أعلم تمامًا أن السرقة الأدبية "الانتحال" و"استلال الملكيات الفكرية للغير دون إذنهم" أمور منافية للخلق القويم وغير مسموح بها، وسوف ألتزم بدوام اجتنابها أثناء بحثي في المراجع العلمية المختلفة.	

11. I understand that it is NOT my right to demand the disclosure of confidential evaluations at any stage; I have, however, a right to know the overall results only.	11. أفهم أنه ليس من حقي المطالبة بالكشف عن تفاصيل التقويمات السرية في أي مرحلة، إلا أن لديّ الحق في معرفة تقدير اتي الإجمالية فقط.
12. I promise that I will never approach any evaluator(s), at any stage, to influence/force/request any evaluation changes.	12. اتعهد بأنني لن أتواصل مع أيِّ من المقيِّمين في أي مرحلة للتأثير على قراراتهم أو طلب أي تغيير في تقييمهم.
13. In case of any conflict(s), I will refer the issue(s) to my advisor, the department chairman and/or the SDP Committee immediately and well in time. In no case, I will try to involve any unconcerned person(s) in my (our) conflict(s).	13. في حال حدوث تعارض مصالح أو نزاعات، فسأحيل الموضوع إلى مستشار المشروع، أو رئيس القسم و/ أو لجنة SDP على الفور وفي الوقت المناسب، ولن أشرك في ذلك أي شخص / أشخاص لا علاقة لهم بالأمر.
14. I also understand that the decision of my advisor and/or the Departmental SDP Committee will be the final one, and I will NOT unnecessarily contest it.	14. أفهم أيضًا أن قرار مستشار المشروع و/ أو لجنة SDP سيكون نهائيًا ، ولن أعترض عليه دون غرض.
15. I agree to carefully and immediately attend to all the communications with me through all the media, like email, WhatsApp, BlackBoard™ etc., used regularly by the course administrator(s). If I fail to do so, I will be myself responsible for all the consequences.	15. أوافق على الحضور والمتابعة بعناية وانتظام لجميع الاتصالات الواردة لي من خلال جميع الوسائط، مثل: البريد الإلكتروني أو MwhatsApp أو ™BlackBoard وغيرها مما يستخدمه مسؤولو المقرر، وإذا فشلت في القيام بذلك، فسأكون مسؤولًا بصورة شخصية عن عواقب هذا التقصير.
16. I understand that the rules and regulations mentioned in the First Day Material can be changed at any time as the department decides, and agree to accept all the rules in their final state at the time of application and will not raise unnecessary objections.	16. أدرك أن القواعد واللوائح المذكورة في مهام اليوم الأول يمكن تغييرها في أي وقت وفقًا لما تقرره الإدارة، وأوافق على قبول جميع القواعد في حالتها النهائية وقت تقديمي طلب التسجيل، ولن أقوم بأي اعتراضات غير ضرورية.
17. I understand that "Engineering Design" is a "Process" and that the process is equally important as the outcome; therefore I will be assessed on both of these as stated in the First Day Material.	17. أعلم أن " مشروع التصميم للخريجين" (EE499) هو عبارة عن سلسلة عمليات متتابعة لا تقل في أهميتها عن النتيجة النهائية للمشروع؛ لذلك سيتم تقييمي بناءً على أدائي في كليهما كما هو مذكور في مهام اليوم الأول.
18. I understand that it is my own responsibility to select my teammates who are highly likely to go through Term-1 completing all	18. أفهم أنه من مسؤوليتي الخاصة اختيار زملائي في الفريق الذين من المرجح جدًا أن يمروا بالفترة الأولى لاستكمال جميع المتطلبات الأساسية. إذا انسحب

prerequisites. If any team members drop out or fail to complete the prerequisites, it will be my responsibility to complete the project without demanding to change its theme.

أي من أعضاء الفريق أو فشل في إكمال المتطلبات الأساسية ، فسيكون من مسؤوليتي إكمال المشروع دون المطالبة بتغيير موضوعه.

Date: Student's Name and

Signatures:

Signature/image here

Type your name here

Date: Advisor's Name and

Signatures:

Signature/image here

Type advisor's name here

Chairman, Department

of Electrical and

Computer Eng.

Signature/image here

Date: